

Meet the Talented Tastemakers Behind
 Hong Kong Best Bars Awards 2024!
 齊來認識2024年度最佳酒吧大獎背後的大師級評審團!

**BEST BARS
 AWARDS**
 2024 · BY RBHK

We are thrilled to announce the inaugural Hong Kong Best Bars Awards at the upcoming Restaurant, Bar & Café Hong Kong 2024! This new event aims to recognise the rising importance of bars as hubs for social connection and after-work leisure in Hong Kong.

Curated by a diverse panel of renowned wine, spirits, and cocktail experts, Hong Kong Best Bars Awards will shine a spotlight on the city's most exceptional specialty bars.

香港餐飲展 2024 將推出全新的比賽項目 - 最佳酒吧大獎！我們希望藉此表揚香港酒吧業的卓越貢獻以及繼續推動香港的酒吧文化。

是次大獎由一支擁有豐富行業經驗的知名葡萄酒、烈酒和調酒專家進行評審。

Register as Visitor
 立即登記成為買家

Hong Kong Best Bars Awards 2024 Judging Panel
 最佳酒吧大獎評審:



Cecilia Wong



Drinking Gordon



Eddie Chui



Kenneth Lee



Kevin Lam



Leo Ko



Louis Lee



Paul Chan



Ron Taylor



Yvonne Wang

This diverse panel will evaluate bars based on both professional assessments, ensuring the awards truly reflect the top establishments shaping Hong Kong's vibrant beverage scene.

We invite you to join us at RBHK 2024 to discover the next wave of best bars in Hong Kong!

評審團將會對參賽酒吧進行專業評估，並選出香港最為出色的酒吧。

我們誠邀您參加香港餐飲展 2024，一同見證香港酒吧業新星的誕生！

Register as Visitor
 立即登記成為買家